
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 28. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 601
Fik staten det provenu ind i 2011 og 2012, som var beregnet i lovforslaget ve-
drørende halvering af emballageafgiften? Hvor mange arbejdspladser i gen-
brugsbranchen og på tapperier har det indtil nu kostet siden nedsættelsen af
afgiften?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Brian Mikkelsen (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Brian.Mikkelsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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